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Inleiding 

Het zwembad in Wervershoof gaat sluiten, zoveel is duidelijk. In het persbericht van de gemeente 

wordt aangegeven dat dit onder andere komt door aanzienlijk hogere stookkosten voor het 

zwembad en de onzekerheden die dit met zich meebrengt. Er voor de inwoners, gebruikers en 

gemeenteraad echter nog geen informatie over de definitieve sluitingsdatum. 

 

Gezien de berichtgevingen in de media is het onduidelijk wat de impact is van de energielasten. 

Daarnaast geven experts aan dat de kosten voor energie met aan zekerheid grenzende 

waarschijnlijkheid niet meer zo hoog zullen worden als tijdens de "crisis" van 2022. Dit omdat er 

andere landen de gaten in de levering opvangen. 

 

De gasprijs was op 28 september 2022 229 euro, terwijl de gasprijs op 5 januari 2023 68 euro is.  Om 

ons beter te informeren over de huidige situatie en om eventueel alternatieven te kunnen 

overwegen, stellen we de volgende vragen het college: 

 

1.  Kan het college bevestigen dat er op dit moment sprake is van dalende energielasten 

voor het zwembad De Zeehoek? 

antwoord   

2. Zo ja, kunt u dan aangeven hoe de daling van de energielasten zich verhoudt tot de 

financiële middelen die nodig zijn om het zwembad veilig open te houden? 

Antwoord  

3. Is het college bereid om de sluiting van het zwembad opnieuw te beoordelen, gezien de 

huidige ontwikkelingen met betrekking tot de energielasten?   



 

 

Antwoord  

4. Zo ja, op welke manier zal dit gebeuren? 

Antwoord  

5. Zo nee, wat zijn de belangrijkste redenen hiervoor? 

Antwoord  

 

Het lange termijn accommodatiebeleid al meerdere keren is uitgesteld, wat leidt tot vertraging in 

de besluitvorming in de gemeente. Om ervoor te zorgen dat de inwoners van gemeente Medemblik 

toegang hebben tot voldoende overdekte zwemfaciliteiten in de toekomst, en om rekening te 

houden met de behoeften en wensen van de lokale bevolking, stellen we de volgende vragen over 

het LTA en het zwembad. 

 

1. Hoe zal de gemeente ervoor zorgen dat de inwoners van gemeente Medemblik toegang 

hebben tot voldoende overdekte zwemfaciliteiten in de toekomst, gezien de sluiting van 

het zwembad in Wervershoof en de vertraging in het LTA? 

Antwoord  

2. Wordt er rekening gehouden met de behoeften en wensen van de lokale bevolking bij 

het ontwerp van de nieuwe Zeehoek aan de Westrand? 

Antwoord  

3. Zo ja, hoe wordt dit gedaan en hoe worden de inwoners betrokken bij het 

besluitvormingsproces? 

Antwoord  

 
1 https://www.bnr.nl/nieuws/economie/10499895/energieprijs-daalt-en-dus-ook-de-inflatie 
1 https://wnl.tv/2023/01/05/europese-gasprijs-blijft-dalen-door-zacht-winterweer/ 
1 https://fd.nl/economie/1463540/goedkope-energie-zet-inflatieprognoses-op-losse-schroeven-oea3caYY90Pl 

1 https://bit.ly/TTFgasprijs 


